

# VERSLAG PRESIDIUM/AGENDACOMMISSIE



DATUM 7 juni 2022  
DOCUMENTNUMMER D22.005236  
ZAAKNUMMER ZK21001967

VOORZITTER M. Bonsen-Lemmers  
FRACTIEVOORZITTERS R. Klok, R. Nooij, J. Stroomer, F. Kremers  
GRIFFIER L. Marijnissen  
SECRETARIS E. van Watingen

MEDE AANWEZIG R. Bouma, A. Schipper

AFWEZIG K. Rietveld

## 1. Opening

De voorzitter opent de (digitale) vergadering om 19.00 uur en heet iedereen welkom.

## 2. Vaststelling agenda

Bij de vaststelling van de agenda is aangegeven dat er sprake is van een nagekomen stuk, de Memo besluitvorming zonneweide Jaagweg. Deze memo wordt als extra Ingekomen stuk onder agendapunt 5 (na 5.4) behandeld.

## 3. Mededelingen

- Vaststellen nieuwe datum volgende presidium: 30 juni (ipv 27 juni ivm VNG congres)

Het presidium is akkoord; afgesproken wordt dezelfde tijden als gebruikelijk te hanteren.

- Overleg inplannen inzake stand van zaken Brandweer

Mevrouw Bonsen geeft aan graag een voorstel te willen opmaken voor het beleggen van een avond met o.a. de Veiligheidsregio, de vrijwillige brandweer en de raad vóór de zomervakantie. Het presidium is akkoord dat er door de voorzitter een voorstel daartoe wordt opgemaakt; mogelijke optie voor een overleg zou bijv. dinsdag 12 juli of anders 5 juli kunnen zijn.

- Kinderraad (aanwezig bij raad 11 juli)

De voorzitter stelt voor dat de raad van 11 juli een half uur eerder gaat starten in verband met een voorstel van de kinderraad, welke zij in de raad van 11 juli willen gaan voordragen. Het presidium is akkoord; de raad op 11 juli zal derhalve om 19.30 uur starten.

- Nieuw lid commissie geloofsbrieven

Mevrouw Marijnissen geeft aan dat vanwege de vakantie van mevrouw Rietveld er voor het onderzoek van de geloofsbrieven voor de aanstaande raad een nieuw lid dient te worden benoemd. Voorgesteld wordt mevrouw Kuijper hiervoor te benaderen. Het presidium is hiermee akkoord.

- Vragen over het Coalitieakkoord

De voorzitter geeft aan dat de bespreking van het coalitieakkoord nog moet worden ingepland. De griffier meldt dat dit als agendapunt op de agenda van de komende raadsvergadering op 20 juni is ingepland als debatpunt (geen besluitpunt) en dit bij de agendacommissie is geagendeerd. De voorzitter concludeert dat dit derhalve niet zoals in het college besproken op een aparte bijeenkomst zal plaatshebben.

## 4. Verslag presidium 16 mei 2022

De heer Klok heeft, aangezien hijzelf niet bij het presidium op 16 mei aanwezig was (mevrouw Van Kampen was fractievoorzitter), naar aanleiding van het verslag nog een aantal opmerkingen. Afgesproken wordt dat deze opmerkingen om voornoemde reden in het onderliggende verslag worden opgetekend als opmerkingen naar aanleiding van het verslag:

- pag. 3 (onder 5) De memo Bedrijventerrein garantieverklaring dient nog nagezonden te worden (actie griffie)
- pag. 3 (onder 6) De heer Klok geeft aan niet ieder betoog te beginnen met 'ik ben de weg kwijt' en geeft aan dit een bijzondere uitlating te vinden en het hier niet mee eens te zijn.
- pag. 3 (onder 8) Fotowand: Volgens de heer Klok is de fotowand niet -zoals in het verslag gesteld- bediscussieerd; deze was enkel op proef en zou nog worden geëvalueerd. Het doel ervan was de raad meer onder de aandacht te brengen bij bezoekers. Hij dringt aan op voornoemde evaluatie.

## 5. Ingekomen stukken

### 5.1 Memo aanvraag infoavond Duurzaamheid op 4 juli 2022

Het presidium is akkoord met het inplannen van deze informatieavond. De voorzitter verzoekt het presidium, gelet op het 'brede' onderwerp, om van te voren een richting mee te geven waar de avond over zal dienen te gaan (waar heeft de raad behoefte aan, wat wil de raad weten). Actie: presidium: voornoemde uitvraag aan fracties doen en terugkoppelen aan de griffie.

De heer Klok verzoekt nog om de betreffende informatie vooraf te laten delen zodat er sprake is van hetzelfde vertrekpunt.

Als voorzitter voor deze avond wordt verzocht de heer J. Ursem te vragen. Actie: griffie

### 5.2 Memo inzake RV Delegatiebesluit en adviesrecht onder de Omgevingswet

De voorzitter vraagt of er door het presidium al een uitspraak kan worden gedaan of dat de achterban eerst nog wordt geraadpleegd. De heer Klok geeft aan dat dit onderwerp zich goed zou lenen voor een soort van commissie. De voorzitter geeft aan dat vooruitlopend op de aanpassingen van het RvO er in het kader van 'Het Gesprek' liever benoemd als een voorbereidende en beeldvormende fase, dit onderwerp een keer goed met de portefeuillehouder, met ambtelijke ondersteuning, met woordvoerders vanuit de raad kan worden doorgesproken. De afspraak wordt gemaakt dat het organiseren van een dergelijk informatief overleg in de driehoek wordt besproken en hierop wordt terug gekomen. Actie: driehoek

### 5.3 Doorontwikkeling RRB: ter accordering offerte Twijnstra Gudde tbv subsidieaanvraag

Naar aanleiding van vragen omtrent het gevraagde budget is aangegeven dat er na dit akkoord een subsidieaanvraag kan worden gedaan voor de helft van het totaalbedrag bij de provincie; na verwerking van de subsidie en verdeling onder de deelnemers zou het bedrag voor Koggenland op ongeveer € 2.500,- komen. De voorzitter geeft aan het voorstel een goede te vinden en meldt dat er op meerdere fronten hulp nodig is; de democratische legitimiteit in de regionale samenwerking is een belangrijke kwestie en zij is met de heer Nieuwenburg in overleg om de samenwerking democratischer en beter te krijgen. De heer Klok geeft aan dat de noodzaak duidelijk is. De heer Nooij merkt nog op dat het CDA kritisch is maar dat ook zij van mening zijn dat er iets moet gebeuren. Het presidium is akkoord indien het griffiebudget hiervoor toereikend is.

### 5.- Memo besluitvorming zonneweide Jaagweg (nagekomen)

De voorzitter leest de memo gelet op de late aanlevering aan het presidium voor.

Er wordt kort gediscussieerd over de bespreking van deze stukken inzake de Jaagweg (intentieovereenkomst en het krediet inzake de netaansluiting) en de samenhang tussen deze stukken en het coalitieakkoord. De heer Nooij geeft aan dat het in de openbaarheid moet worden besproken en een voorkeur heeft voor bespreking, waarbij de raad het voorstel dan bijvoorbeeld kan wegstemmen; op die manier wordt het bij de raad neergelegd. De heer Kremers geeft daarbij aan dat dit voorstel door het eerdere college is ingebracht en er nu een ander college verantwoordelijk is; als het coalitieakkoord daarop van invloed is dan zou dat aan de coalitie zijn. De heer Klok reageert hierop door aan te geven dat de intentieovereenkomst niet over de netaansluiting gaat. De intentieovereenkomst betreft volgens hem provincie - raad Koggenland en de netaansluiting is op voorstel van het college van de agenda gehaald. De voorzitter stelt dat daarbij sprake is van een onderlinge samenhang. De heer Klok geeft aan dat men niet in het coalitieakkoord voor de voorgestelde ontwikkeling van de zonneweide is. De voorzitter concludeert dat er eerst inhoudelijk over het coalitieakkoord wordt gesproken en er dan tot agendering kan worden overgegaan, mogelijk in aangepaste vorm. Het volgende presidium komt dit wederom op de

agenda en wordt het vervolg besproken: het al aangedragen voorstel is rijp voor besluitvorming ofwel er volgt een aanpassing van de stukken.

#### 5.4 Lange termijn agenda, lijst moties, lijst toezeggingen

LTA: is akkoord. De heer Klok geeft aan dat de Lijst moties en Lijst toezeggingen een update nodig hebben. Actie: griffie -> aan de heer Van der Nulft doorgeven.

#### 6. Terugblik raadsproces

De voorzitter memoreert als eerste dat de afgelopen raad een levendige vergadering betrof met de installatie van de nieuwe wethouders en de aanwezigheid van de brandweer; de avond verliep vlot en kende een positieve afdrank. Ook de heer Klok geeft aan het een mooie avond te hebben gevonden. Hij meldt dat hij wel het geluid in de raadzaal als erg slecht beschouwd. De voorzitter onderschrijft dit. De heer Klok wijst op de urgentie om hiervoor een oplossing te zoeken. De voorzitter vraagt of hij dit als vooruitlopend op de herinrichting gemeentehuis ziet. Zij zal navragen wat de kosten van vervanging of van huur van een mobiele installatie zijn. Actie: voorzitter.

De heer Stroomer meldt het als storend te beschouwen dat er steeds geschorst wordt voor het onderzoek van de geloofsbrieven terwijl dat onderzoek al heeft plaatsgehad. De voorzitter geeft aan uit te laten zoeken of dat efficiënter kan. Actie: voorzitter en griffie

De heer Nooij geeft nog aan blij te zijn met de gevolgde werkwijze in het eerste deel van de vergadering en zo ook de unanimitieit in de benoeming.

De voorzitter geeft aan een volgende keer de benoeming minder zakelijk te willen gaan insteken; de wethouders hadden zich bijvoorbeeld ook mogen voorstellen en er had meer 'zendtijd' mogen zijn. Op de opmerking van de heer Nooij blij te zijn met de raadsbrede motie HOED geeft de voorzitter aan dit te onderschrijven.

#### 7. Rondvraag

De heer Nooij geeft aan dat het voor de nieuwe raad best lastig kan zijn om elkaar te leren kennen en vraagt naar het organiseren van een informeel samenzijn. De voorzitter geeft aan dat op 7 juli een BBQ is ingepland. Er zal ook nog naar een ander informeel moment worden gekeken. De heer Klok geeft aan dat voorgaande jaren er als afsluiting voor het zomerreces nog werkbezoeken plaatsvonden en dan afsluitend samen werd gegeten. Hij vraagt of er voor dit jaar dergelijke werkbezoeken worden ingepland. De laatste vrijdag in september werd er ook om toerbeurten door een politieke partij een uitje georganiseerd. Door corona is dat niet doorgegaan, maar als het goed is zou de PvdA/GL dat de laatste keer regelen en nu dus alsnog aan de beurt zijn. Actie: griffie -> navragen bij PvdA/GL.

De heer Klok vraagt hoe de betaling is geregeld voor deelnemers aan het VNG; dit zal door de voorzitter worden nagevraagd. Actie: voorzitter

De griffier vraagt of er een wens bij de fracties bestaat voor het krijgen van een code voor het aan- en uitzetten van het alarm (buiten kantoor tijden -van 07.00-22.00 uur- en in de weekenden). De heer Nooij geeft aan dat het CDA in ieder geval een code wenst en stelt voor dat iedere fractie bijvoorbeeld één code krijgt. Actie: griffie -> verzoekt per mail aan fractievoorzitters wie een code wil krijgen.

#### 8. Agendacommissie

Raad 20 juni 2022 (reservedatum 21 juni): starttijd 19.30 uur

9.01 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 Afvalbeheer Westfriesland	BESLUIT
9.02 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 GGD Hollands Noorden	BESLUIT
9.03 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 ODNHN	DEBAT
9.04 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 Recreatieschap Westfriesland	BESLUIT
9.05 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 SSC DeSom	DEBAT
9.06 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 Veiligheidsregio NHN	DEBAT
9.07 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 WerkSaam Westfriesland	BESLUIT

9.08 RV Zienswijze jaarstukken 2021 en begroting 2023 Westfries Archief	BESLUIT
9.09 RV Jaarrekening 2021	DEBAT
9.10 RV Vangnetuitkering Participatiewet 2021	DEBAT
9.12 RV Aanvragen en mandatering duurzaamheidsfonds	DEBAT
9.13 Coalitieakkoord: ter bespreking - <b>alleen in Het Debat</b>	DEBAT
9.14 Beëdiging mw. P. Hoven (GBK)	BESLUIT
9.15 RV Nieuw raadslid CDA (ipv wethouder Bijman)	BESLUIT
9.16 RV Benoeming fractievertegenwoordigers (2 – VVD zijn bekend)	BESLUIT

NB: 9.14-16 worden als eerste agendapunten op Het besluit geagendeerd op de raadsagenda.

9. **Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering.